
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Koer
Kaya c.s. (29800-XVI, nr. 59).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
motie met algemene stemmen is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Tonkens
c.s. (29800-XVI, nr. 60).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA en de
Groep Lazrak voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Tonkens
c.s. (29800-XVI, nr. 61).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA, de
Groep Wilders, de Groep Lazrak, de
LPF en de SGP voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Tonkens/
Arib (29800-XVI, nr. 62).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de PvdA en de
Groep Lazrak voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Tonkens/
Arib (29800-XVI, nr. 63).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
motie is verworpen met dezelfde
stemverhouding als de vorige.

In stemming komt de motie-Rouvoet
c.s. (29800-XVI, nr. 64).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de PvdA, de Groep
Wilders, de Groep Lazrak, de
ChristenUnie, de SGP, de LPF en D66
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Rouvoet
(29800-XVI, nr. 65).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de Groep Lazrak,
de PvdA, de ChristenUnie en de SGP
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Van der
Vlies c.s. (29800-XVI, nr. 66).

De voorzitter: Ik constateer dat deze
motie met algemene stemmen is
aangenomen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend bij het
begrotingsonderzoek over de
begroting van Buitenlandse
Zaken, te weten:
- de motie-Van der Staaij c.s. over
het Nederlandse standpunt ter zake
van het EU-Commissierapport inzake
Turkije (29800-V, nr. 46).

(Zie vergadering van 1 november
2004.)

De voorzitter: Deze motie is
ingediend in een begrotingsoverleg
en niet in een plenair debat, omdat,
zoals de Kamer weet, helaas het
quorum gisteren niet aanwezig was,
maar dit terzijde.
Ik constateer dat de aanwezige

leden van de fractie van het CDA
tegen deze motie hebben gestemd
en die van de overige fracties ervoor,
zodat zij is aangenomen.
Ik schors nu de vergadering wat

langer om eenieder de gelegenheid
te geven om onze nieuwe griffier te
feliciteren.

De vergadering wordt van 15.00 uur
tot 15.30 uur geschorst.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 14 oktober 2004 over innova-
tieve kinderopvang.

©

Mevrouw Hamer (PvdA): Mijnheer
de voorzitter. Wij hebben twee
weken geleden een overleg gevoerd
over de AMvB innovatieve kinderop-
vang. Toen heeft mijn fractie al
aangegeven dat het haar buitenge-
woon verraste dat de AMvB nog
kwam, omdat tijdens de behandeling
van het wetsvoorstel over de
kinderopvang is gezegd dat de

kwaliteitsnormen aan de partijen in
het veld zelf moesten worden
overgelaten. Op de dag dat wij
spraken over de AMvB innovatieve
kinderopvang hebben wij vernomen
dat de convenantspartijen zich
hadden kunnen vinden in een
convenant erover.
Wij hadden wel behoefte aan een

regeling ter verbetering van het
normbedrag voor de flexibele
kinderopvang. Wij hadden ook
behoefte aan verbetering inzake het
overbruggen van de eerste maand
van de vergoeding. In het overleg
hebben wij daarover gesproken.
Mevrouw Tonkens zal op die twee
punten direct moties indienen.
Ik zal mijn termijn gebruiken om

een vraag aan de minister te stellen
en een motie in te dienen. De vraag
betreft een onderwerp dat in het
overleg niet is besproken, maar dat
de afgelopen dagen veel in het
nieuws is geweest. Dat is namelijk de
veiligheid van de kinderbedjes. Wij
hebben berichten gelezen dat er
intussen een aantal dodelijke
ongevallen zijn geweest. Dat baart
ons natuurlijk grote zorgen. Is de
minister in gesprek hierover met
degenen die er controle op moeten
houden? Wat wordt eraan gedaan?
Over de AMvB zelf dien ik de

volgende motie in.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat sinds de indiening
van de motie-Blok c.s. de situatie in
de kinderopvang zowel bestuurlijk
als in de verhouding vraag en
aanbod volledig is veranderd;

overwegende dat bij de vaststelling
van de Wet kinderopvang ervoor
gekozen is kwaliteitsafspraken tussen
convenantspartijen zelf tot stand te
laten komen;

constaterende dat de Algemene
Maatregel van Bestuur (AMvB)
innovatieve kinderopvang en met
name de van boven opgelegde
uitbreiding van 4 naar zes kinderen
per gastoudergezin niet past in deze
opzet;

verzoekt het kabinet, de convenants-
partijen te vragen uiterlijk 1 februari
2005 met afspraken te komen over

Voorzitter
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